

## GermanInvest Property Group

GermanInvest Property Group vermietet ca. 1.500 m<sup>2</sup> in Düsseldorf

Die GermanInvest Property Group hat in der Burgunderstraße 35 in Düsseldorf ca. 1.200 m<sup>2</sup> Hallen und ca. 250 m<sup>2</sup> Bürofläche an die Ratinger Hochdruck Rohrleitungsbau GmbH vermietet. Die Flächen werden Anfang 2012 bezogen. Das Unternehmen ist spezialisiert auf die Fertigung von Rohrbogen und kompletten Rohrleitungsbauteilen für Hochdruck-, Niederdruck- und Hydraulikanlagen für Weltmarktführer im Maschinen- und Anlagenbau. Eigentümer der Liegenschaft ist ein Privatinvestor. Die Industrie- und Logistikberater der GermanInvest Property Advisors GmbH waren bei dem Mietvertragsabschluß vermittelnd tätig.

Die GermanInvest Property Group fokussiert sich mit den vier Kernbereichen Investment und Vermietungskoordination, Immobilienmanagement, Bewertung und Consulting sowie Asset Management auf den Investment – Service für nationale und internationale Investoren.

Die GermanInvest Property Group hat ihren Hauptsitz im Colorium im Düsseldorfer MedienHafen und unterhält weitere Niederlassungen in Berlin und Hamburg.

In den Leistungsbereichen Property Management, Bewertung und Consulting sowie Asset Management werden eine Reihe von nationalen und internationalen Auftraggebern mit größeren Mandaten betreut. Informationen zum Unternehmen finden Sie auch im Internet unter [www.german-invest.eu](http://www.german-invest.eu)

GermanInvest Property Group rents approx. 1,500 sqm in Düsseldorf

The GermanInvest Property Group has leased approx. 1,200 sqm warehouse and 250 sqm office space to the Ratinger Hochdruck Rohrleitungsbau GmbH in the Burgunderstraße 35 in Düsseldorf. The areas will be occupied at the beginning of 2012. The company is specialized in the manufacture of pipe elbows and pipe components for high-pressure, low pressure and hydraulic systems for global market leaders in mechanical and plant engineering.

The landlord of the property is a private investor. The industrial and logistic advisors of the GermanInvest Property Advisors GmbH served as intermediaries during the closing of the lease contract.

The GermanInvest Property Group focuses on investment service for national and international investors by means of individual independent operative companies with the four core areas investment and letting, property management, valuation and consulting as well as asset management.

The company is headquartered in the Colorium in Düsseldorf's "Media Harbour"; other offices are maintained in Berlin and Hamburg.

Several national and international clients as well as big mandates are being attended in the service types property management, valuation and consulting as well as asset management.

Further information about the company is also available at [www.german-invest.eu](http://www.german-invest.eu).



[GermanInvest - property group - Home/Aktuelles](#)

[www.german-invest.eu](http://www.german-invest.eu)

Joomla - the dynamic portal engine and content management system

5. Dezember 2011 um 01:57 ·